
Sammanträdesprotokoll 
 
 
 
 
 

 
Krisledningsnämnden 

Datum  
2020-12-07 

 

 
Plats och tid Tuna-salen och Skype, måndagen den 7 december 2020 kl 

17:00 
  

Beslutande Ordinarie ledamöter 
Jacob Käll (C), ordf 
Marie Nicholson (M), 1 vice ordf 
Helen Nilsson (S), 2 vice ordf 
Eva Svensson (C) § 12-13 
Erik Paulsson (C) 
Bo Svensson (C)  
Ola Gustafsson (KD) 
Peter Högberg (S) 
Daniel Nestor (S) 
Lars Johansson (V)  
Emil Larsson (SD) 
 
 

Tjänstgörande ersättare 
 
 
 
Marcus Jonmyren (C) § 
8-11 
Peter Karlsson (C) 
 

Inte tjänstgörande 
ersättare 

Peter Andrae (M) 
Tomas Peterson (M) 
Eva Berglund (S) 
Marcus Jonmyren (C) 
Sandra Carlsson (C) 
Peter Karlsson (C) 
Torbjörn Sandberg (KD) 
Lis Astrid Andersson (S) 
Kenneth Björklund (S)  
Peter Fjällgård (V)  
Petra Whidotti (SD) 
 
 

Övriga närvarande §§ 8-12 Carolina Leijonram, kommundirektör; Michael Ekström, 
sekreterare 
 

Paragrafer 1 
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Innehållsförteckning 
 

 
§ 8 Val av justerare 2020/600 3 
§ 9 Fastställande av dagordningen 2020/601 4 
§ 10 Krisledningsnämndens åtgärder med anledning av 

covid-19 
2020/570 5 - 6 

§ 11 Lunch för gymnasieelever 2020/230 7 - 8 
§ 12 Julgåva 2021 - vikarier 2020/619 9 - 10 
§ 13 Kulturskolan - avgift 2020/620 11 
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§ 8  2020/600 Id  
 

Val av justerare 
 

Krisledningsnämndens beslut 
Nämnden utser Bo Svensson (C) att jämte ordförande Jacob Käll (C) justera dagens protokoll. 
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§ 9  2020/601 Id  
 

Fastställande av dagordningen 
 

Krisledningsnämndens beslut 
Nämnden fastställer dagordningen för dagens sammanträde efter tillägg av två ärenden: Julgåva till 
vikarier samt kulturskolan - avgifter. 
 
Ordförande Jacob Käll förtydligar att ärende 3 består av två delar, dels förlängningen av tid för 
nämndens beslut den 10 nov, dels förändringar beträffande SFI (svenska för invandrare). 
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§ 10  2020/570 Id  
 

Krisledningsnämndens åtgärder med anledning av covid-19 
 

Krisledningsnämndens beslut 
Krisledningsnämnden beslutar att 

1. förlänga tiden för av nämnden 2020-11-10 beslutade åtgärder till att gälla så länge 
Folkhälsomyndighetens allmänna råd för Region Kalmar län gäller 

2. om man på nationell nivå släpper på råd/rekommendationer, men Vimmerby kommun 
vill hålla fast lokalt vid sådana råd/rekommendationer som bedöms relevanta för 
kommunen ska krisledningsnämnden kallas för att ta ställning till detta 

3. genomföra anpassningar inom SFI, för att möjliggöra viss närvaro på skolan för de 
studerande 

 

Sammanfattning 
Anpassningar inom vuxenutbildningen och SFI 
I samband med att de allmänna lokala råden infördes i Kalmar Län (2020-11-10) beslutades 
att vuxenutbildningen och SFI-undervisningen i Vimmerby helt skulle gå över till 
distansundervisning. 
 
Erfarenheterna från vårens distansundervisning för dessa studerande, visar på svårigheter för 
ett antal grupper, då främst studerande i slutfasen av sin utbildning/kurs eller delar av gruppen 
som studerar Svenska för invandrare. 
 
Nuvarande anpassningar: 
 
Rektor och verksamhetschef genomförde omvärldsbevakning bland våra närmsta 
grannkommuner, i syfte att undersöka hur de agerande i samband med nationella prov och 
examinationer för studerande som var i slutfasen av sin utbildning/kurs. Utifrån 
omvärldsbevakningen så genomför lärcenter i nuläget följande anpassningar: 
 Nationella prov i matematik på gymnasienivå genomförs på plats, med 1-2 elever åt 

gången. I övrigt genomförs inga andra nationella prov (sv/eng). 
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 Enstaka elever har även genomfört prov på delkurser inom  grundläggande matematik vid 
enstaka tillfällen då läraren har bedömt att hon inte på något annat sätt har möjlighet att få 
betygsunderlag. 

 
Behov av ytterligare anpassningar: 
 
 Det finns behov av att möjliggöra för studerande på SFI nivå 1 att undervisas på plats. 

Detta bedöms möjligt att genomföra på ett säkert sätt från verksamhetens sida. Det 
handlar inte om hela dagar, utan ca 15 tim per vecka och grupp. 

 Möjliggöra för studerande inom SFI övriga nivåer att vid enstaka tillfälle komma in till 
skolan för att ge lärare bedömningsunderlag inför betygssättning. 

 
Liknande anpassningar sker vid ett flertal kommuner inom länet redan i dagsläget. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Krisledningsnämnden 2020-11-10, § 1 
Skrivelse från barn- och utbildningschefen, 2020-12-07. Id 220593 
 

Beslutet skickas till 
barn- och utbildningsförvaltningen
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§ 11  2020/230 Id  
 

Lunch för gymnasieelever 
 

Krisledningsnämndens beslut 
Krisledningsnämnden beslutar med anledning av kommunstyrelsens beslut 2020-11-24, § 
442, att 

1. erbjudandet om lunch till gymnasieelever utsträcks till att inkludera alla gymnasieelever 
fram till och med den 18 december 2020, i övrigt allting lika 

2. merkostnaden på maximalt ca 131 000 kr finansieras med medel från oförutsett 
 

Sammanfattning 
Ärendet föranleds av att gymnasiet, sedan kommunstyrelsens beslut 2020-11-24, har övergått 
till att fullt ut bedriva sin undervisning på distans under resterande delen av höstterminen. 
En ny prognos på kostnaden för Take Away för gymnasieeleverna när alla ska studera på 
distans 100 % fram till 18 dec har gjorts. 

Nyttjandegraden av erbjudandet om lunch ligger hittills på cirka 50 %. 75 elever har inte 
aktiverat sina länkar.  

Kommunstyrelsens beslut pekade på en kostnad på ca 220 tkr vid full nyttjandegrad på 
distansstudier varannan vecka. 

Om nyttjandegraden håller sig på cirka 60 % blir det 230 tkr, vid 100 % nyttjandegrad blir det 
351 tkr. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: kommunstyrelsen 2020-11-24, § 442, Lunch för gymnasieelever 
Epost: Prognos gymnasiet nytt beslut, samtliga elever distans till den 18/12, 2020-12-03 
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Beslutet skickas till 
samhällsbyggnadsavdelningen 
utvecklingsavdelningen 
ekonomiavdelningen 
barn- och ungdomsförvaltningen
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§ 12  2020/619 Id  
 

Julgåva 2021 
 

Krisledningsnämndens beslut 
Krisledningsnämnden beslutar att 

1. i julgåvan inkludera vikarier som arbetat i oktober 2020 samt om möjligt de som arbetat i 
november 

2. avsätta 200 tkr för ändamålet att finansieras med medel för oförutsett 
 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen 2020-11-24 fattade beslut om att dela ut en julgåva till månadsavlönade 
medarbetare. 
 
Krisledningsnämnden diskuterar, utifrån det faktum att många ställt frågor om beslutet, en rad 
alternativ för att kunna inkludera också vikarier i julgåvan.  
 
Diskussionen visar på de många svåra gränsdragningar det handlar om och därmed också hur 
svårt det är att hitta en lösning som av alla upplevs som rättvis. 
 
Från KS protokoll 2020-11-24: 
 
Under 2020 så har Vimmerby kommun likt många andra kommuner haft ett väldigt tufft år, 
många anställda har jobbat under hård press såväl fysiskt som psykiskt med framförallt rädsla 
över pandemin som dragit in över världen. Vimmerby kommuns anställda har gjort ett oerhört 
bra jobb, medarbetarna har varit positiva trots det kritiska läget, de har varit ödmjuka men 
framförallt visat en lojalitet att ställa upp för varandra när det är som tuffast. Vi har tillsam-
mans i Vimmerby kommun kunnat hålla smittspridningen väldigt låg genom god kommuni-
kation och god samverkan. 
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Mot denna bakgrund vill Vimmerby kommun tacka, visa uppskattning och uppmuntra alla 
medarbetare som är anställda av Vimmerby kommun med presentkort på 500 kronor. Gåvan 
kommer att vara uppdelad i två presentkort à 250 kronor styck för att ge medarbetarna 
möjlighet att handla i flera butiker. Medarbetarna kommer digitalt att få registrera i vilka två 
butiker de vill använda presentkorten. När de sedan valt vilken butik de skall handla i så 
kommer butiken få in pengarna på sitt konto direkt och medarbetarna kan när de vill gå in i 
butikerna och handla för beloppet. 
 
Finansiering föreslås belasta kommunstyrelsens medel för oförutsett 2020. 
 

Beslutet skickas till 
utvecklingsavdelningen 
ekonomiavdelningen
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§ 12  2020/620 Id  
 

Kulturskolan - avgift 
 

Krisledningsnämndens beslut 
Krisledningsnämnden uppdrar till kommunstyrelsen att den 15 december delegera till 
kommunstyrelsens arbetsutskott att ta beslut i frågan om avgifter för Kulturskolan. 
 

Sammanfattning 
Lars Johansson (V) lyfter frågan om Kulturskolans avgifter.  
 
Lars Johansson har nåtts av frågor kring Kulturskolan och i vilken mån det är lönt att anmäla 
sig till nästa termin. Kulturskolan har också varit delvis nedstängd till följd av covid-19. 
 
Tveksamheterna kring skolans verksamhet skulle kunna leda till ett elevtapp. 
 
Lars Johansson menar också att en avgiftsfri Kulturskola alternativt sänkta avgifter skulle 
vara en god gest. 
 
Nämnden diskuterar frågan och är enig om att ta frågan vidare för utredning och senare beslut 
på utskottsnivå. 
 

Beslutet skickas till 
kommunstyrelsen
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Bo Svensson

Michael Ekström

Jacob Käll
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